

## 萬佛聖城傳授幽冥戒 - 報名方式

- 2024年5月1日開始報名。
- 2024年7月4日截止報名。
- 場地有限，額滿為止。
- 傳授幽冥戒時間：2024年7月11日(星期四)，下午五點三十分
- 地點：大帳篷
- 功德金：每個牌位\$100

### 注意事項：

1. 請報名者要親自出席來捧牌位，未能親自來者請勿報名，否則視同放棄。
2. 國外參加者必須出示機票證明，才可接收報名。
3. 凡代亡者求受幽冥戒者，**僅可一人代一位亡者受戒**，並至誠懇切觀想亡者形貌，代亡者頂禮三寶，求受皈依及淨戒。如此方可感應道交，冥陽兩利。
4. 功德部收到報名表格審查通過後，將回覆並給予求受幽冥戒者**牌位編號**。若無此編號，不得受戒。
5. 請到此網站下載報名表格：
  - 本報名表格**僅限**填寫一位亡者的姓名。
  - 請將報名表格和功德金盡速寄至功德部，以利作業。
  - 支票抬頭：**Dharma Realm Buddhist Association**
  - 地址：CTTB 功德部 (幽冥戒)  
4951 Bodhi Way,  
Ukiah, CA 95482

※ 若有何問題，請聯繫功德部 (電子郵件：[ddeptcttb@drba.org](mailto:ddeptcttb@drba.org))。



## How to Apply for the Transmission of the Precepts for the Deceased

- Application starts on: May 1, 2024
- Deadline for application: July 4, 2024
- Space is limited, registration will close when all are filled.
- Transmission Date: July 11, 2024 (Thursday)
- Time: 5:30PM
- Location: Big Tent
- Donation: \$100 per plaque

### Attention:

1. The applicant must attend the ceremony to hold the plaque. Please do not register if you cannot come in person.
2. Overseas applicant must attach the air ticket as proof, otherwise application will not be accepted.
3. Each person can **only** represent **one deceased person** to receive the precepts. During the ceremony, the applicant should visualize the deceased's face and form, bow to the Three Jewels, and seek to take the Three Refuges and the Precepts on behalf of the deceased. With sincerity, the deceased will receive the benefit.
4. After the Donation Department receives and approves your registration, applicant will receive a reply and will be given a plaque number. Applicant is not allowed to attend the transmission without this number.
5. Please download the application form from this website:
  - Each application form is for one deceased only.
  - The applicants should fill out this form and mail the form and donation to the Donation Department as soon as possible.
  - Make check payable to: **Dharma Realm Buddhist Association**
  - ADDRESS:  
CTTB Donation Dept. (Precepts for the Deceased)  
4951 Bodhi Way,  
Ukiah, CA 95482

✂ Please email to the donation department at [ddeptcttb@drba.org](mailto:ddeptcttb@drba.org) if you have any question.

